I * I Fisheries and Oceans Péches et Océans
Canada Canada

Materiel and Procurement Services / Services du materiel et des acquisitions
Procurement Hub — Fredericton / Centre d’approvisionnement — bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop

Fredericton (N-B) E3C 2M6

30002463
March 30, 2022 / 30 mars, 2022
Subject/ Objet: INVITATION TO TENDER / APPEL D’OFFRES 30002463 Wharf Repairs to
structure 402 at Ingonish Ferry, Victoria County, NS

ADDENDUM #2 /| ADDENDA N° 2

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your
firm, Addendum (#2) is hereby issued.

Pour faire suite a la documentation d'accompagnement de I'appel d’offres susmentionné transmise a
votre entreprise, '’Addenda n° 2 est émis.

Questions and Answers :

Question 1: The job Completion date is May 6, 2022. | was wondering if there was
any give on this, do to the fact that the lumber delivery will take between Six and Seven Weeks.

Answer 1: No, section BAO6 of the Bid and Acceptance Form for project says that the
Contractor must perform and complete all Work by May 6, 2022.

Questions et réponses:

Question 1: La date d’achévement des travaux est le 6 mai 2022. Je me demandais s’il y avait
une concession a ce sujet due au fait que la livraison du bois peut prendre entre six et sept
semaines ?

Réponse 1: Non, la section BAO6 du formulaire d’appel d’offres pour ce projet indique que
I'entrepreneur doit exécuter et terminer les travaux avant le 6 mai 2022.



